
 

 

 

 

 

 

 

 

         ‘s-Hertogenbosch, 6 februari 2014  

 

 

 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten, 

 

 

 

Voor het vragenuurtje van de vergadering van Provinciale Staten a.s. vrijdag 7 februari 2014 wil ik graag 

een onderwerp aanmelden. 

 

 

Gedeputeerde van Heugten heeft bij mail van 5 februari 2014 aan de leden van de cie MF gemeld dat er 

naar het zich thans laat aanzien in het rekenprogramma dat is gehanteerd bij de weging van de biedingen 

op de OV concessies een onjuiste formule zit. 

 

 

Naar aanleiding van deze mededeling heeft de VVD de volgende vragen: 

 

1. Gaat het hier om een fout in het rekenprogramma of is het rekenprogramma onjuist toegepast ? 

2. Als vast komt te staan dat er een fout is gemaakt, is het dan niet handiger die fout direct te herstellen in 

plaats van daarover eerst nog allerlei procedures te laten voeren ? 

 

 

 

Namens de VVD 

 

 

 

Dhr. A.J.H. Wijers 

 


